
Samenvatting en actielijst overleg Corona Opt-in

Datum

Tijd

26 mei 2020

8.00-9.00 uur

Aanwezig 5.1.2e

51.2e 5.1.2e

BEEEZ (InEen)
(LHY)

IEEE (V2)

TET(VZN'Z)
(VZVZ)

(ZN)

(Patiéntenfederatie) - deels

VWS)

VWS)

(LHV)

EEE(\HG)
Afwezig -

Actueel

EER heeft een overzicht gedeeld van het aantal aanmeldingen. PharmaPartners gaf aan pas

half juni de laatste batch aanmeldingen te kunnen doen vanwege een kennelijk benodigde
software update. Eind juni zouden de aanmeldingen dan gedaan zijn. Dit is inmiddels

geéscaleerd door VZVZ. Op korte termijn komt hier duidelijkheid over.

In de grafieken is ook te zien dat er een doorlooptijd per leverancier geldt, waar straks bij de

beéindiging van de Corona opt-in ook rekening mee moet worden gehouden.
Het aantal opvragingen blijft stabiel op 18 procent. Het aantal geslaagde opvragingen stijgt.

Correspondentie vanuit Whitebox aan het crisisteam in Amsterdam heeft geleid tot

verwarring en ergernis bij huisartsen en de huisartsenpost. [EEIEZ3was niet op de hoogte van

deze brief, ondanks het feit dat er veel uit zijn correspondentie met Whitebox wordt

geciteerd. Niemand acht deze vorm van communicatie bevorderlijk.[EEE oppert om
gezamenlijk te communiceren naar huisartsen om duidelijkheid te scheppen. De Taskforce

hecht er echter aan om de eerder gekozen scope te handhaven en ziet hierin voor zichzelf

geen rol weggeleqgd. Dit laat onverlet dat individuele verenigingen natuurlijk wel reageren

op vragen van hun leden. (bv. huisartsen of huisartsenposten)
Eerder is vastgesteld dat de Corona opt-in duurt tot 1 juni of zoveel langer als nodig is. Het is

inmiddels eind mei. De Taskforce vraagt VWS, en daarmee indirect ook OM en AP, om

duidelijkheid over verlenging van de maatregel. Huisartsenposten willen graag voorbereid

blijven op lokale, regionale of nationale opflakkeringen van de Covid-19-gevallen.

De volgende bijeenkomst van de Taskforce is g juni. Ook eind juni zal er een bijeenkomst

zijn voor de presentatie van VZVZ over de verkenning rond fase 2.
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Praktijk

De versnelde aansluitprocedure verloopt in de praktijk nog niet zo snel als gehoopt. Er is

alles aan gedaan om dit te verbeteren, zoals het najagen van handtekeningen. De

belangrijkste inspanning ligt nu bij de leveranciers. Er zijn 120 praktijken die zich hebben

gemeld, dit zijn een potentiéle kwart miljoen extra PS’en.

Communicatie

SEH

Fase 2

Er heeft een interview plaatsgevonden met over de Corona opt-in, voor een

artikel in SynthesHis.

De doorlooptijd om een SEH aan te sluiten is lang, met name door de interne besluitvorming
en processen binnen de ziekenhuizen. Zelfs het ziekenhuis waa {JERE verkt, het

Diakonessenhuis in Utrecht, is nog niet live. Er zijn nu 8 ziekenhuizen live, van de in totaal 21

aangemelde ziekenhuizen. 3 ziekenhuizen vragen PS’en op, zij het in beperkte mate.

Slechts 2 van die 8 ziekenhuizen gebruiken de viewer van Topicus; het St. Antonius in

Nieuwegein en Zuyderland. De kosten zijn derhalve relatief hoog.
Over het algemeen wordt het zinvol geacht om informatie vanuit de huisarts te ontvangen

op de SEH. Bij dagdiensten krijg je al wat informatie van de huisarts mee met de verwijzing.

Bij verwijzing vanuit de HAP wordt vaak ook wat informatie meegestuurd, al is deze

informatie beperkter. Het zou vooral meerwaarde hebben voor patiénten die zonder

verwijzing binnen komen. Maar het grootste probleem is dat de Corona opt-in alleen in te

zetten is bij verdenking van Covid-19, wat niet goed aansluit op het werkproces op de SEH.

Er wordt nog niet gesproken over een volgende ziektegolf, waarbij bijvoorbeeld het

scheiden van patiéntstromen plaatsvindt wat tevens een oplossing zou zijn voor het

bovengenoemde.

De verkenning voor fase 2 is door VZVZ voorbereid en kan van start. Eind juni volgt een

presentatie aan de Taskforce.

Actiepunt Wie Wanneer

Onderzoeken verlenging Corona opt-in Deze week

Uitnodiging versturen volgende bijeenkomsten 26 mei
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